
 
 

 

 

Veckefjärdens GC Bankommittén (BK)  

Mötesanteckningar 

6 maj 2022 kl. 11:50 – 12:30 Veckefjärdens GC  

 

 

1. Mötets öppnande 

Anders inledde mötet (efter mötet stod Mikael för en gemensam lunch). 

 

 

2. Närvarande 

Mikael Nordin, Tomas Eriksén, Jan-Olow Larson, Christian Mattfolk och 

Anders Lindgren. Ej närvarande: Ulrika Engfors Holmbom 

 

3. Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 

 

  



 
 

 

 

4. Aktiva frågor 

a) Skyddet tee 48 vid 13:e, ska förbättras. Mats N har lovat hålla i det 

projektet. (BK, Mikael & Mats). 

b) Förbättringar på rangen, mål att sikta på osv. (BK & Mikael). 

c) Förbättra nätet på vänstra sidan om rangen, ev. telefonstolpar. (Mikael). 

d) Mikael vill ha en dokumenterad rutin för starters, vad starters ska göra. 

 J-O lovade visa/delge Mikael rutinerna. (J-O).  

e) Att ev. ändra om tee för hål 4 (Robert, Mikael, Tomas m.fl. tittar mer på 

det under våren). 

f) Att förbättra säkerheten vid utslag, hål 2 och eventuellt hål 5. (BK & 

Mikael). 

g) Att fixa en städpärm i tävlingskansliet vilka städuppgifter som finns 

samt blad för medlemmarna att notera sina utförda städuppgifter med 

namn o.s.v. (BK). 

h) Att fixa en postlåda i tävlingskansliet(?) där medlemmar och gäster kan 

skriva in sina synpunkter/önskemål omkring banan. (BK). 

i) Sätta upp information, stora banan vid par 3 hålen, vid HIO meddela 

receptionen. (Mikael). 

j) Klockorna vid tee 1 och 10 visar ofta fel. Mikael fixar till klockorna 

utifrån budgeten 2022. (Mikael). 

k) Skicka ut information om att städdag blir den 21 maj. J-O med Tomas 

planerar för städdagen (Mikael, Christian, J-O & Tomas). 

l) Att rangens befintliga vänstra nät ska åtgärdas samt en grovstädning av 

rangen innan den 14 maj. Anders försöker sammankalla 4 - 5 personer 

ev. tisdag 10/5 kl. 17:00-. (BK). Staffan och Egon fixar rangenätet. 

m) Att J-O med Tomas åker runt på banan och noterar vad som medlemmar 

kan tänkas hjälpa till med på banan innan banan öppnar. (J-O & Tomas). 

 

 

 



 
 

 

 

 

5. Nya ärenden och förslag/information från medlemmar till BK 

a) Inga nya förslag/information har inkommit hösten -21 och våren -22 

b) Och som ifjol har Gustaf L. lovat åka runt och titta över samtliga pinnar. 

 

 

6. Information från Tvillingsta och om banan (Mikael och Tomas)  

a) Tvillingsta långtidsplan ska presenteras för BK 2022. (Mikael). 

b) Att skaffa en robot som plockar bollar på rangen. (Mikael). 

c) Att de små papperskorgarna på banan plockas bort och ersätts av ett 

antal återvinningsstationer bl.a. vid hål 6/16. (Mikael). 

d) Möjligheter finns att fixa damtoalett nära rangen exempelvis till vänster 

om rangebås, att det i så fall görs som en permanent toalett, finns i dag 

inte i budget, kostnad ca. 150000 kr. Att fundera vidare på.  

e) Mikael vill ha hjälp på rangen innan den 14 maj, blev en aktiv fråga. 

f) Angående dukdragningar som medlemmar hjälper till med så önskar 

Tomas 3-4 erfarna dukdragare vid lämpliga tillfällen med start 

kommande vecka 19. Stefan samt Christian kommer vara 

sammankallande. Kom ihåg att skaffa vatten, bananer och ev. 

kexchoklad till arbetet.  

g) Man ska märka upp tydliga områden för att ställa golfbilar och ev. 

vagnar se bl.a. green 2 vägen till tee 3. Exempel som vid green 14. 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

7. Övrigt 

a) Vi pratade/planerade inför Medlemskommitténs medlemsdag 14 maj. 

Angående BKs bord, där räcker det med att vi BK har bemanning & att 

besvara medlemmars frågor. Någon BK tävling anser vi inte behöva 

anordna eftersom det ändå kommer bli ett antal tävlingar.   

b) Vissa hålkoppar som var skadade ”längre upp” har åtgärdats (Tomas + 

Mikael). 

c) Städdagen blir 21 maj och J-O ansvarar med Tomas att hålla i den. 

d) Vi pratade om städdagarna/städuppgifter. Där lägger BK upp 

uppgifterna löpande på BKs klubbsida. Anders uppdaterar den sidan. 

BK uppdaterar även städpärmen. Anders, Christian samt J-O ansvarar 

att klubbsidan och städpärmen är synkade. 

e) Ersättning för städuppgifter har ändrats, nu gäller för 3 timmars arbete 

en ersättning på två lunchkuponger och ett presentkort på 180 kr i 

shopen. 

f) Att vi i år har 1 städdag men även att medlemmarna har löpande 

uppgifter att göra innan banan öppnas.  

g) Nu under denna bråda tid så har BK satt svarstiden för inkommande 

mejl till BK att ett svar fås inom ett dygn. Anders hanterar mejlen. 

h) Anders har skapat mer plats för medlemmarnas HIO skyltar, se utanför 

restaurangen. Herrarnas KM skyltar måste skapas nya, Skylt & Gravyr 

fixar detta.  

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

 

8. Mötets avslutande 

Anders förklarade mötet avslutat. 

Nytt möte: Anders återkommer med datum och klockslag. 

         Vid tangentbordet Anders.  

 

 

 

 

Bankommittén 

Ordförande:  

Anders Lindgren 072-741 44 71 anders.m.lindgren@telia.com 

Medlemmar:  

Ulrika Engfors Holmbom 070-593 53 93 ulrikaeh@hotmail.se  

Thomas Eriksén 070-655 33 88 tomas@veckefjarden.com  

Christian Mattfolk 070-311 46 72 christian@veckefjarden.com,  

Jan-Olow Larson 070-666 65 45 janolow.larson@gmail.com 

Adjungerande: Mikael Nordin 076-806 17 00 mikael@veckefjarden.com 
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